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Kara: Cumhurbaşkanımızdan 
Demiryolu müjdesi bekliyoruz

Giresun Esnaf ve Sanatkarları Odaları Birliği Başkanı Ali Kara, “Giresun şehir merkezi güney çevre yolunun ve Kara-
deniz’i Akdeniz’e bağlayacak bölge ekonomisinin lokomotifi konumunda olacak Erzincan-Gümüşhane-Tirebolu Tren 
Yolu projesinin 2023 yılı yatırım programına dahil edilmesi için Sayın Cumhurbaşkanımızın Giresun ziyaretinde sürpriz 
bir müjde vermesini büyük bir umut ve heyecanla bekliyoruz” dedi.

Kara, yaptığı açıklamada, Giresun’a yapılacak yatırımların 2022 yatırım programına alındığını hatırlatarak, 2023 
yılı için de müjdeler beklediklerini söyledi.

Kara, açıklamasında şunları kaydetti:
“İlin ekonomik yapısının güçlendirilmesinde kent estetiğinin sağlanmasında planlamada şehrin çok önemli mis-

yonu olan hayati projelerimizden Giresun-Dereli-Sivas bağlantı yolumuzun Eğribel tüneline ilaveten Pınarlar mevkiine 
yapılacak 5 bin 300 metrelik çift tüp ikinci büyük tünelin 2022 yılı programına alınması ve Giresun şehir merkezi trafiğini 
güney çevre yolu yapılana kadar önemli ölçüde rahatlatacak dal-çık projesinin 2022 yılı yapım programına ilave 
edilmesi ve Adalet Sarayının aynı programa dahil edilmesi Giresun için bu etapta çok önemli bir kazanım olduğunu 

mutlulukla ifade etmek isteriz.
Giresun’da bilinen ismi ile 

Güney Çevre Yolunun Sam-
sun’dan Sarp’a kadar güneyden 
geçen otoban ve o mahiyette 
bir yolun varlığının Karadeniz Böl-
gesi için çok ehemmiyeti olduğu 
herkesin ortak görüşüdür.

Bu güzergahın Ordu ilinde 
güney geçişleri kısmı olarak ta-
mamlanmak üzere ancak şehri-
mize geldiğimizde Piraziz’den iti-
baren özellikle yaz aylarında çok 
yoğun bir trafik olduğunu ve mev-
cut sahil yolunun şehir içleri ile bu 
trafiği kaldıramadığı aşikardır. Bu 
konuda arzumuz şehir merkezi 
güney çevre yolu ile bütünleşip 
kesintisiz Samsun Sarp otoyolu-
dur. (Devamı 2'de)

Fındıkta verim 
kaybı yaşanacak!

Giresun Ziraat Odaları İl Koordi-
nasyon Kurulu Başkanı Abdullah 
Şahin, “Çiftçimiz gübre ve mazot-
taki yüksek artışlar nedeniyle son-
bahar ve kış bakımlarını yapamadı. 
Bakım işlemlerini yapanlar ise güb-
reyi yetersiz kullandı. Bu durumda 
çiftçilerimiz üründe çok fazla verim 
kayıpları yaşayacaktır” dedi.

Şahin, Keşap Ziraat Odası'nda 
ilçe ziraat odalarının başkanlarıyla 
düzenlediği basın açıklamasında, 
yıl içerisinde yaşanan doğal afetle-
rin yanı sıra girdi ve işçilik maliyetle-
rinin de artmasının çiftçileri tarım fa-

aliyetlerini yapmakta zora soktuğu-
nu söyledi.

“ÜRETİCİLER SONBAHAR VE KIŞ BA-
KIMLARINI YAPAMADI”

Tarımsal girdilere yapılan zamla-
ra karşın verilen desteklerin yetersiz 
kaldığını kaydeden Şahin, “Yıl içeri-
sinde yaşanan doğal afetlerin yanı 
sıra, girdi ve işçilik maliyetlerinin de 
artması çiftçilerimizin tarım faaliyet-
lerini yapmakta zora sokmaktadır. 
Bu duruma karşın çiftçilerimizin hü-
kümetten beklentileri fazladır.

 Çiftçimiz zaten gübre ve ma-
zottaki yüksek artışlar nedeniyle son-

bahar ve kış bakımlarını yapamadı. 
Bakım işlemlerini yapanlar ise güb-
reyi yetersiz kullandı. Bu durumda 
çiftçilerimiz üründe çok fazla verim 
kayıpları yaşayacaktır” diye konuş-
tu.

“DESTEKLERİ DEVREYE SOKMAZ-
SAK, ÜRETİMİ DEĞİL İTHALATI DESTEK-
LEMİŞ OLURUZ”

Şahin, bölgenin coğrafi yapısı-
nın makinalı tarıma uygun olmadı-
ğını ve bu coğrafi yapının fındık ta-
rımındaki maliyetleri daha da artır-
dığına dikkat çekerek, şöyle 
devam etti: (Devamı 2'de)

Karneler Kaymakam Kotan’dan

tım törenine İlçe Milli Eğitim Müdürü 
İbrahim Yılmaz ile birlikte katılan Kayma-
kam Kotan, tek tek sınıflara girerek, öğ-
rencilere karnelerini verdi.

Öğrencilere tatil için tavsiyelerde bu-
lunan Kaymakam Kotan, ilçede tatile 
giren tüm öğrencilere de seslenerek, on-
lardan 2 haftalık süre içinde bol bol 
kitap okumalarını istedi. Tören sonunda 
ilçedeki tüm öğretmenlere ve öğrenci-
lere iyi tatiller dileğinde de bulunan Kay-
makam Kotan, okullarda ikinci yarıyılın 
daha başarılı bir şekilde geçmesi için 
gerekli tedbirlerin alınmasını istedi.

2021-2022 eğitim-öğretim yılının ilk 
dönemi sona erdi. 2 hafta sürecek 
olan birinci yarıyıl 7 Şubat’ta bitecek. Bi-
lindiği gibi, yurt çapındaki tüm örgün 
eğitim kurumlarında 2021-2022 döne-
mi 6 Eylül 2021’de başlamıştı.

Yarıyıl tatili nedeniyle Tirebolu’daki 
okullarda karne dağıtım töreni düzen-
lendi. İlçe Kaymakamı Muhammed 
Lütfi Kotan, tüm okulları temsilen Sakar-
ya İlkokulu’nda düzenlenen törene ka-
tılırken; minik öğrencilere karne dağıttı 
ve onların sevincine ortak oldu.

Sakarya İlkokulu’ndaki karne dağı-

 Geleneksel el sanatları yaşatılacak 
Tirebolu Halk Eğitimi Merkezi Mü-

dürlüğü, son dönemlerde yörede 
unutulmaya yüz tutmuş geleneksel 
el sanatları alanında başlattığı çalış-
malarla, kumaş dokumacılığını ya-
şatmaya çalışıyor. İlçe halk eğitimi 
merkezi, bu amaçla hizmet binasın-
da 8 ve Karademir Köyünde de 3 
adet atölye kurdu.

Halk eğitimi merkezi binasında ku-
rulan dokuma atölyesinde 8 adet el 
dokuma tezgahı ile usta öğretici Filiz 
Doboğlu nezaretinde kumaş doku-
macılığı yapılıyor.

Kar bu kez üreticinin
 yüzünü güldürdü

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, zama-
nında yağan kar yağışının fındığa ilaç gibi geldiğini be-
lirterek, şu anda fındıkta bir zirai don riski bulunmadığını, 
zirai donunun mart ve nisan ayında fındık ürününü teh-
dit ettiği bildirdi. (Devamı 2'de)

Bayraktar: Yere sağlam 
basarak ilerliyoruz

Fiskobirlik Yönetim Kurulu 
Başkanı Lütfi Bayraktar, 
2021 yılı içinde 100 milyon 
liranın üzerinde ihracat ger-
çekleştirdiklerini ifade ede-
rek, Karadeniz Fındık ve Ma-
mulleri İhracatçılar Birliğine 
kayıtlı firmalar arasında da 
21’nci sırada yer aldıklarını 
belirtti.

Bayraktar, yaptığı açıkla-
mada, Fiskobirlik olarak son 
5 yıl içinde yaptıkları plan-
lamalar ve çalışmalar doğ-
rultusunda ihracatta 
önemli ilerlemeler kaydet-
tiklerini ve 100 milyon liranın 
üzerinde ihracat gerçekleş-
tirdiklerini ifade etti. (2'de)

İş dünyasından 
projelere öneri 

bekleniyor
 (3'de) 
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Kara: Cumhurbaşkanımızdan 
Demiryolu müjdesi bekliyoruz

(Baştarafı 1'de)
Ancak bunun bir bütün olarak yapılma 

durumunun uzun zaman alacağını göz 
önünde bulundurarak Giresun şehir mer-
kezi güney çevre yolunun ve Karadeniz’i Ak-
deniz’e bağlayacak bölge ekonomisinin 
lokomotifi konumunda olacak Erzincan-
Gümüşhane-Tirebolu Tren Yolu projesinin 
2023 yılı yatırım programına dahil edilmesi 
için Sayın Cumhurbaşkanımızın Giresun zi-
yaretinde sürpriz bir müjde vermesini 
büyük bir umut ve heyecanla bekliyoruz.

Giresun’a bu projeleri kazandıran başta 
Sayın Cumhurbaşkanımıza milletvekilleri-
mize, sayın valimize, belediye başkanımı-
za ve tüm emeği geçenlere gönülden te-
şekkür ediyoruz.”

Fındıkta verim 
kaybı yaşanacak!

(Baştarafı 1'de)
“Bu yörede tarım tamamen 

insan gücüyle yapıldığı için işçilik 
maliyetleri artmaktadır. Bu durum 
da fındık üreticisini ekonomik olarak 
daha da zora sokmaktadır. Bu ma-
liyetleri karşılayamayan üreticileri-
miz üretimden vazgeçecek, fiyat-
lar yükselecek, hem çiftçilerimiz 
hem tüketicilerimiz zarar görecek, 
gıdaya ulaşım da zorlaşacaktır. 
Zaten sıkıntı içinde olan hayvancılık 
sektörü, yem fiyatlarındaki artış, çiğ 
süt ve karkas fiyatlarının para etme-
mesi, arıcılık maliyetlerinin artması 
sonucu daha zor günler yaşaya-
caktır. Sektör yeni bir kriz ile karşı kar-
şıyadır. Maliyetlerin aşırı artması kar-
şısında girdi desteği çok yetersiz 
kaldı. Bitkisel ve hayvansal üretim 
yapan üreticilerimize moral ve-
recek yeni destekleri acilen devre-
ye sokmazsak, ülke olarak üretimi 
değil, ithalatı desteklemiş oluruz.”

“GÜBRE FİYATLARININ YARISI DEV-
LET TARAFINDAN KARŞILANMALI”

Geçtiğimiz yılın eylül ayından iti-
baren gübre fiyatlarına yapılan 
zamlar nedeniyle gübre kullanı-
mında azalma yaşandığını hatırla-
tan Şahin, “Gübre desteğinin bazı 
ürünlerde gübre maliyetini karşıla-
ma oranı yüzde 1’lere kadar düştü. 
Gübre desteği de anlamını yitirdi. 
Çiftçimizin hükümetimizden bek-
lentisi gübre fiyatlarının yarısının dev-
let tarafından destek olarak veril-
mesi sağlanmalıdır. Önemli bir ta-
rımsal girdi olan gübrede, aralık ayı 
itibariyle son 1 yılda, amonyum sül-
fat gübresi yüzde 437, üre gübresi 

yüzde 403, calsiyum amonyum nit-
rat gübresi yüzde 371, triple süper 
fosfat yüzde 260 ve 20.20.0 kom-
poze gübresi yüzde 261 oranında 
arttı. Gübre kullanımının sürdürüle-
bilir olması için gübre fiyatlarının 
makul seviyelerde tutulması gereki-
yor” önerisinde bulundu.

“GÜBRE KULLANIMININ AZALMASI 
VERİMİ DÜŞÜRECEK”

Abdullah Şahin, gübre kullanı-
mının azalması nedeniyle ürünler-
de verim düşüklüğünün yaşanaca-
ğına işaret ederek, şunları kaydetti:

“2022 yılında yetersiz gübre kul-
lanımının ülkemize faturası ağır olur. 
Dövizdeki artış nedeniyle bazı tarım 
ilaçları fiyatlarında da yüzde 70’e 
varan oranlarda artışlar yaşandı. 
Aralık ayının 20’sinden sonra döviz 
kurunda görülen düşüşlere bağlı 
olarak pek çok gıda ürününde ve 
tarımsal girdi fiyatlarında bekleni-
len düşüş yaşanmadı. Bu durumda 
gübre fiyatlarında da kayda değer 
oranlarda indirim olmadı. Kimyasal 
gübreleri ucuza ithal ettikleri halde 
fiyatlarını daha pahalıya ithal eden 
firmalarla bir tutan ve bunun yanın-
da haksız bir şekilde kâr marjlarını ar-
tıran ithalatçılar ve dağıtıcılar bulu-
nuyor.

“ÇİFTÇİMİZİ TOPRAĞA ISINDIR-
MALIYIZ, KORKULARINI BERTARAF 
ETMELİYİZ”

Gıda arzına olan ihtiyacın geç-
miş yıllara göre daha da arttığı gü-
nümüzde, tarımsal üretimin baş-
langıcı olan tohumun önemi her 
geçen gün artıyor. Gıda zincirinin ilk 
halkası olan tohum, biyolojik ve kül-

türel çeşitliliğin ise temelini oluşturu-
yor. Dünyada ve ülkemizde ekim 
alanları giderek daraldığından, üre-
timi arttırmanın tek yolu verimliliği ar-
tırmaktır. Bu nedenledir ki tohum 
üretiminin artırılması ve tohum ihti-
yacımızın yurt içinden karşılanması 
önem taşıyor.

Çiftçilerimiz gübre, mazot, serti-
fikalı tohum, elektrik ve ilaç kullan-
maktan korkuyorsa ve kaçıyorsa 
üretmekte ciddi bir sorun var de-
mektir. Çiftçimizi toprağa ısındır-
malıyız, korkularını bertaraf etmeli-
yiz.”

“ÜRETMEK İÇİN DEĞİL, SADECE 
RANT İÇİN TOPRAK ALANLARIN SAYISI 
ARTIYOR”

“Üretmek için değil, sadece 
rant için toprak alanların sayısı hızla 
artıyor” diyen Şahin, haksız kazanç 
elde edenlerin denetlenmesi ge-
rektiğini de ifade ederek, sözlerini 
şöyle tamamladı:

“Bu durumu seyredemeyiz, gör-
mezden gelemeyiz. Acil olarak çift-
çilerimizin bahçesini satmasını ön-
leyecek, üretimde kalmasını sağla-
yacak tedbirleri almalıyız. Devlet 
olarak üretimi teşvik edici tedbirle-
rin artırılarak çiftçinin yanında olun-
ması sağlanmalıdır. 

Gübre piyasasının istikrarsızlığın-
dan yaralanarak haksız kazanç 
elde eden bu firmaların ve dağıtı-
cıların, Ticaret Bakanlığınca denet-
lenerek piyasa fiyatlarının düzen-
lenmesi açısından gübre fiyatlarını 
maliyet ve onun üzerine adil bir kâr 
düzeyine getirmeleri sağlanmalı-
dır.”

 Geleneksel el sanatları yaşatılacak 
(Baştarafı 1'de)
12 kursiyerle faaliyetine devam eden kursa katılan 

kadın kursiyerler, el tezgahlarında tamamen doğal koşul-
larda kimyasal bir işlem görmeden dokuma kumaşlar, yaz 
aylarında vücudu serin tutan, yelek, gömlek, pantolon, 
masa örtüsü, şal, fular, perde ve peşkir gibi ürünleri üretiyor-
lar.

Karademir Köyü Soğuksu Camii altında kurulan 3 el tez-
gahıyla da, eğiticiliğini Songül Alaçam‘ın yaptığı dokuma 
atölyesinde el emeği, göz nuru kumaşlar dokuyan kursiyer-
ler, kendi masraflarını gidermek için sipariş verecek kişi ya 
da firmaları bekliyorlar.

Öte yandan, Tirebolu Halk Eğitimi Merkezi’nin, bün-
yesinde kurduğu dokuma atölyelerinde keten dokuma, 
Tirebolu Bezi, Rize Bezi, çıpıt (pala) dokuma, pamuklu, 
yünlü ve ipekli kumaş dokumalarıyla geleneği yaşat-
maya çalışması, ilçe kamuoyunda ve eğitim camiasın-
da takdirle karşılanıyor.

Kar bu kez üreticinin
 yüzünü güldürdü

(Baştarafı 1'de)
Karan, yaptığı açıklamada, fın-

dık mahsulünde şu anda karanfil-
lerde (fındık çiçeği) doğum süreci 
olduğuna dikkat çekerek, bu aylar-
da toprakla zamanında buluşan 
yağış ve karın fındık için çok faydalı 
olduğunu kaydetti.

Yağmur ve kar yağışının fındığın 
su ve soğuma ihtiyacını karşıladığı-
nı belirten Karan, fındık bitkisinin 
yılda en az 600 saat soğukta kal-
ması gerektiğini, aksi takdirde stre-
se girdiğini ifade etti.

Karan, "Geçmiş yıllarda maale-
sef bunun sıkıntılarını yaşadık. Kış 
dönemlerinde sıcaklıkların mevsim 
şartlarının üzerinde seyretmesi ne-

Bayraktar: Yere sağlam 
basarak ilerliyoruz

(Baştarafı 1'de)
Bu ihracat rakamına göre Karadeniz 

Fındık ve Mamulleri İhracatçılar Birliği ka-
yıtlı firmalar arasında 21’nci sırada yer al-
dıklarını belirten Bayraktar, “Ancak bunu 
yeterli görmüyoruz. 2022 yılında ihracat-
taki en düşük hedefimiz bu rakamları kat-
layarak artırmak. Planlama ve çalışma-
larımızı bu doğrultuda yapmış bulun-
maktayız. İnşallah Türk fındığını dünyada 
hak ettiği konuma getirerek ortak üretici-
lerimizin yüzünü güldürmeye devam 
edeceğiz” dedi.

“HEDEFİMİZ NİHAİ MAMUL
 İHRACATINDA BÜYÜMEK”
Bayraktar, nihai mamul üretimi ve ih-

racatında da önemli yol aldıklarına dik-
kat çekerek, “Nihai mamul üretimi ve ih-
racatı bizim için büyük önem arz ediyor. 
Ancak üretim ve pazarlama faaliyetlerin-
de ayağımızı yere sağlam basarak ilerli-
yoruz. 

Bu kontrollü ilerleyişimiz sayesinde 
artan girdi maliyetlerine rağmen üretim 
ve pazarlama çalışmalarımızda şuana 
kadar herhangi bir sorunla karşılaşmadık. 
Fındık ülkemiz için çok önemli bir ihracat 
kalemi. 

Bu nedenle fındığı sadece kabuğun-
dan ayırıp natürel veya kavrulmuş olarak 
satmak yerine, işleyerek nihai mamul ha-

linde katma değerli ürünler haline geti-
rerek ihraç etmek hem ülkemiz hem 
üreticilerimiz için daha fazla kazanç an-
lamına geliyor. Fiskobirlik olarak biz, ih-
racatta tüm planlama ve faaliyetleri-
mizi buna göre sürdürüyoruz. İnanıyo-
rum ki bu yolda başarılı olacak, ülkemi-
ze, milletimize ve ortak üreticilerimize 
her anlamda büyük değerler kazandı-
racağız” ifadelerinde bulundu.

“HERKESİN BİLDİĞİ VE SAYGI 
DUYDUĞU MARKAYIZ”
“Herkesin tanıdığı ve saygı duyduğu 

bir markaya sahibiz” diyen Bayraktar, 
şunları kaydetti:

“Global pazarda nihai mamul üreti-
mi ve pazarlamasında markalaşma bi-
rincil unsurların başında yer alıyor. Biz Fis-
kobirlik gibi dünya fındık piyasasında 
hemen hemen herkesin tanıdığı ve 
saygı duyduğu bir markaya sahibiz. Bu 
çok büyük bir avantaj ancak bunu 
daha ileriye taşımak için devletimizin ve 
ilgili bakanlıklarımızın da teşvik ve des-
tekleri artırması gerek. Eğer bu sağlana-
bilirse, dünyada fındık gibi katma de-
ğerli fındık mamulleri denildiğinde de 
akla ilk Türk markaları gelecektir. Bu sa-
yede hem ihracat rakamları katlana-
cak hem de ülkemize önemli bir katma 
değer sağlayacaktır.”

deniyle bitki yalancı bahara kanarak erken 
doğum sürecine girmiş, mart ve nisan ayların-
daki zirai donlardan etkilenerek ciddi rekolte 
kayıpları yaşamıştık. Fındık üreticileri olarak 
yeni mahsulde de yine aynı sıkıntılı durumların 
yaşanmasını istemiyoruz. Fındık bitkisinin iyi bir 
kış dönemi geçirmesini temenni ediyoruz. 
Özellikle orta ve yüksek kesimde etkili olan kar 
yağışı üreticimizin yüzünü güldürdü” dedi.
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İş dünyasından 
projelere öneri 

bekleniyor

Giresun Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Yılmaz Can, “YÖK toplantısında Giresun 
Üniversitesi’ne fındıkta ihtisas üniversitesi 
yetkisi verildi. Burada Giresun Ticaret ve 
Sanayi Odası başta olmak üzere fındık 
sektörünün içinde bulunan tüm bileşen-
lerin katkısı önemlidir, bu kapsamda siz-
lerin önerileri bizler için faydalı olacaktır” 
dedi.

Rektör Can, Giresun Ticaret ve Sana-
yi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hasan 
Çakırmelikoğlu’nu ziyaret ederek, fındık 
konusunda yapılacak çalışmalarda iş 
dünyasından destek istedi.

Yüksek Öğretim Kurumu (YÖK) tara-
fından fındıkta ihtisas üniversitesi ilan edi-
len Giresun Üniversitesi’nin ülke genelin-
de fındık ile ilgili tüm çalışmaların içinde 
yer alacağını ifade eden Rektör Can, 
“Yaklaşık iki ay önce YÖK toplantısında 
Giresun Üniversitesi’ne fındıkta ihtisas üni-
versitesi yetkisi verildi. Merkezi Giresun 
olacak fındık eksperliği bölümünde bi-
limsel çalışmalar ışığında ürün kalitesi-

nin artırılması, mamul madde imalatın-
da ar-ge çalışması yapılması gibi tüm 
faaliyetlerde Giresun Üniversitesi yetkili 
olacaktır. Fındık ile ilgili bu çalışmalar sa-
dece Giresun Üniversitesi bünyesi için-
de olmayacağı gibi, her hangi bir üni-
versite yada kurumda yapılacak çalış-
malarda Giresun Üniversitesi üzerinden 
proje faaliyeti yürütülebilecektir. Burada 
Giresun Ticaret ve Sanayi Odası başta 
olmak üzere fındık sektörünün içinde bu-
lunan tüm bileşenlerin katkısı önemlidir, 
bu kapsamda sizlerin önerileri bizler için 
faydalı olacaktır” diye konuştu.Çakır-
melikoğlu da “Fındıkta üretimde en 
önemli sorunumuz yaşlı fındık ocakları-
dır. Devletimizin bu bölgenin üretim kali-
tesini artırıcı ve bahçe yenilemeye 
dönük çalışmalarını radikal bir proje ile 
uygulamaya dönüştürmesi şarttır. Ayrı-
ca fındıkta mamul çeşitlendirilmesi ve 
ihracatın bu yönde ivme yakalamasına 
dönük ar-ge projelerine ülkemizin ihtiya-
cı vardır” açıklamasında bulundu.

Çay tohumundan yağ üretildi
Uzak Doğu ülkelerinde çay tohu-

mundan elde edilen ve yemeklerde kul-
lanılan zeytinyağı kalitesindeki yağ, Tür-
kiye'de de elde edildi. Çaykur Genel Mü-
dürü Yusuf Ziya Alim, "Bu yağ, kozmetik 
ve yemeklerde çok etkin, faydalı. Zeytin-
yağına eşdeğer bir ürün" dedi.

Dünyada çayın yetiştirildiği Japon-
ya, Çin, Hindistan, Sri Lanka ve Endonez-
ya gibi ülkelerde üretilen, kozmetik sek-
törü ve yemeklerde kullanılan çay tohu-
mu yağı, Türkiye'de de Çaykur tarafın-
dan yürütülen Ar-Ge çalışmaları sonucu 
elde edildi.

Doğu Karadeniz'de Rize, Trabzon, Art-
vin ve Giresun'da yetişen çay bitkilerin-
den elde edilen tohumlar, özel bir maki-
neden geçirilerek yağa dönüştürüldü. 
Zeytinyağı kalitesindeki yağın, kozmetik 
sektörü ve yemeklerde kullanılması için 
de çalışma başlattı.

'CİLT TAMAMEN BU YAĞI EMİYOR’
Çaykur Genel Müdürü Yusuf Ziya 

Alim, Ar-Ge faaliyetlerine önem verdik-
lerini belirterek, şunları söyledi:

“Uzak Doğu ülkelerinde çay tohu-
mundan elde edilen yağı, biz de ürettik. 
Bu yağ, kozmetik ve yemeklerde çok 

etkin, faydalı. Zeytinyağına eşdeğer bir 
ürün. Maliyet konusunda farklı ne olabilir 
diye çalışmalarımız devam ediyor. Koz-
metik sanayide ilk etapta girme şansımız 
çok yüksek. Çay tohumundan kaliteli bir 
yağ elde ediliyor. Bunu, süper kritik maki-
nemizde ürettik. Cilt tamamen bu yağı 
emiyor. Çok farklı özellikleri var. İnşallah, 
bu konuda iddialı bir şekilde çalışacağız. 
Çayın yanında ayrıca tohumun iktisadi 
anlamda farklı bir yanını üreticilerimize 
sağlamış olacağız. İlk etapta çay tohu-
munun yağını çıkartıp hem kozmetik sa-
nayide hem de diğer şekilde kullanmaya 
çalışacağız."

Giresun Federasyonunda
 yeni yönetim belli oldu

Seçim sonrası Başkan Memiş yaptığı açıklamada, 
“Giresun Sivil Toplum Kuruluşları Federasyonu'muzun 5. 
Olağan Kongresi’nde şahsıma ve ekip arkadaşlarıma 
yeniden yetki veren genel kurulumuza, delegelerimize, 
derneklerimiz ve ilçe federasyonlarımızın başkanlarına, 
kadın ve gençlik kollarımıza, destek veren, katılan veya 
güzel dileklerini ileten tüm hemşehrilerimize teşekkür 
ediyorum. Bundan sonraki süreçte federasyonumuz, Gi-
resunluların bir temsilcisi olarak değerlerimizi yaşatma-
ya, hemşehrilerimizin yardımlaşma ve dayanışmasına 
katkıda bulunmaya devam edecek; yeni projeler ve et-
kinlikler düzenleyerek genç nesillerimize vatan sevgisi 
aşılamak ve bir kültür mensubiyeti oluşturmak için var 
gücüyle çalışacaktır” dedi.

Geçtiğimiz hafta sonu genel kurulunu yapan Giresun 
Federasyonunun yeni yönetim kurulu da belli oldu.

Yeniden başkan seçilen Muhterem Memiş başkanlığın-
daki yeni yönetim kurulunda Giresun merkez ve ilçelerin-
den giren 24 kişilik liste de şu isimler yer alıyor:

Sebahattin Kayas, Hüseyin Koca, Ali Alim, Sezgin Kara-
taş, Sinan Karaveli, Sebahattin Destek, Kemal Küçükaydın, 
Mustafa Harmanşa, Ziya Yılmaz, Adem Bayram, Zafer Tah-
maz, Yeliz Gülmüş, Yunus Acar, Coşkun Çalık, Taner Şener 
Güneş, Gürbüz Ekinci, Orhan Koç, Ömer Özkaya, Yalçın Ka-
yaböber, Adem Telli, Ramazan Ekizoğlu, Mehmet Sevindik, 
Enes Şenlikoğlu, Hakan Cebbar, denetim Kurulu da Veysel 
Ekmen, Faruk Aydın, Muhiddin Çelik’ten oluştu. Yeni yöne-
tim kurulunda görev dağılımı da ilk toplantıda yapılacak.

Köprü projeleri hayata geçiyor
evlet Su İşleri (DSİ) Genel 

DMüdürü Kaya Yıldız Gire-
sun’u ziyaret etti. Yıldız, 

DSİ’nin yaptığı ve yapacak olduğu 
projeleri yerinde inceleyerek bilgiler 
aldı.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu’nu makamında ziyaret 
eden Genel Müdür Yıldız, Şenlikoğlu 
ile samimi bir görüşme gerçekleştir-
di. Şenlikoğlu, belediyenin hayata 
geçirdiği ve planladığı projelerin 
yanı sıra DSİ’nin projeleri hakkında Yıl-
dız’a bilgi aktardı.

2020 yılında Dereli’de yaşanan 
ve büyük hasar veren sel mağduri-
yetinin ardından adeta yeniden inşa 

edilen ilçede de incelemelerde bulu-
nan Yıldız, ilçede gelinen noktanın 
mutluluk verici olduğunu söyledi.

Genel Müdür Yıldız daha sonra Ço-
tanak Spor Kompleksi ile Eğitim Araştır-
ma Hastanesi’nin olduğu alanda 
Aksu Deresi üzerine yapılacak olan 
köprü projesini yerinde inceledi ve 
köprünün yakın zamanda yapımına 
başlanacağının müjdesini verdi.

Yıldız, Çıtlakkale MahallesiSönmez 
Caddesi Batlama yolu, Yeni Spor Sa-
lonu, Konakyanı, Fındık Araştırma Ens-
titüsü ve TeyyaredüzüBoztekke sapağı 
bölgelerinde yapılan ve yapılması 
planlanan köprülerle ilgili olarakta ye-
rinde incelemelerde bulundu.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu DSİ Genel Müdürü Kaya 
Yıldız’ın Giresun’a farklı bir gözle bak-
tığını belirterek, ‘’Şehrimizin önemli 
köprü projelerive diğer konularda 
kendisinden taleplerde bulunuyoruz 
ve olumlu sonuçlar alıyoruz. Hiçbir 
zaman ilgisini ve desteğini bizden 
esirgemeyen Genel Müdürümüze 
teşekkür ediyorum. 

Özellikle Aksu ve Batlama’da ya-
pılmasını planladığımız iki köprü 
büyük ihtiyaç ve çok önem veriyo-
ruz. Genel Müdürümüz her iki projeyi 
de onaylayarak bizlere müjdeyi 
verdi. Giresun için çalışmaya 
devam edeceğiz’’ dedi.

Emür’den Kaymakam Altıner'e ziyaret
Keşap Belediye Başkanı Mehmet 

Emür, görevine başlayan Keşap Kay-
makamı Yunus Emre Altıner'i maka-
mında ziyaret ederek, başarılar diledi.

İlçe ile ilgili genel bilgileri Kayma-
kam Altıner'e aktaran Başkan Emür, 
"İlçemizde yeni görevine başlayan 
kaymakamımız Yunus Emre Altıner'i 
makamında ziyaret ettik.Bize düşen 
görev el birliği içinde halkımıza hizmet 
etmektir. İlçemiz her geçen gün büyü-
me hızıyla ivme kazanıyor. Kaymaka-
mımıza yeni görevinde başarılar dili-
yorum” dedi.

Rektör Can ÜNİDOKAP
 başkanlığını devretti

Giresun Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Yılmaz Can'ın 2021 yılında dönem başkan-
lığını yürüttüğü, ÜNİDOKAP (DOKAP Bölgesi Üniversiteler Birliği) dönem başkanlığını 
devretti.

Rektörlükte gerçekleştirilen tören ile Prof. Dr. Yılmaz Can, yeni dönem başkanlı-
ğını Hitit Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ali Osman Öztürk’e devretti.

Törende, Hitit Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Halil İbrahim Şimşek ile Gire-
sun Üniversitesi Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Güven Özdem ve Prof. Dr. Gürol Yıldırım 
da hazır bulundular.

Bu arada ÜNİDOKAP'ın 7.üst kurul toplantısı da, birliğe üye diğer üniversite rek-
törlerinin uzaktan online bağlantı yaparak katılmaları ile gerçekleşti.
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Satılmasına karar ver�len taşınmazın c�ns�, n�tel�ğ�, kıymet�, aded�, öneml� özell�kler� :
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özell�kler�: G�resun İl, T�rebolu İlçe, 381 Ada, 1 Parsel, YENİKÖY Mahalle/Köy, G�lebolu Mevk��, B 
Blok 5.Kat 11 Nolu Bağımsız Bölüm satışa konu 11 nolu bağımsız bölüm, zem�n+12 normal kattan 
oluşan b�nada bulunmaktadır. 11 nolu bağımsız bölüm, 5.normal katta olup, konut n�tel�ğ�nded�r. B�na 
yaklaşık 3-4 yıllıktır ve betonarme tarzda �nşa ed�lm�şt�r. 11 nolu bağımsız bölümün brüt alanı 166,00 
m2, net kullanım alanı 145,00m2'd�r.Da�re; mutfak, salon, 4 yatak odası, ebeveyn banyosu, hol, banyo 
ve tuvalet bölümler�nden oluşmaktadır. Pencereler ısıcamlı, plast�k doğramadır. Odaların tabanı 
lam�nat parke mutfak, hol, banyo ve tuvalet tabanı seram�k kaplamadır. İç kapılar ahşap mob�lya 
kapıdır. İç cephe duvarları plast�k boyalıdır. Tavanlarda kartonp�yer bulunmaktadır. Da�ren�n �k� adet 
balkonu bulunmaktadır. Ön balkon katlanır camla kapatılmıştır. B�na merkez� s�stem kalor�ferl� ve ç�ft 
asansörlüdür. B�nada yangın merd�ven� bulunmaktadır. Yapının dış cephes� sıvalı ve boyalıdır.
Not: T.C. İstanbul Anadolu Asl�ye T�caret Mahkemes�'n�n 2020/113 esas sayılı dosyasının 
26.11.2021 tar�hl� ara kararı �le; 11 bağımsız bölüm sayılı satışa konu da�ren�n 590.000,00-
TL'den aşağı olmamak üzere satılmasına karar ver�lm�şt�r.
Adres�: Yen�köy Mahalles� Gaz�paşa Caddes� Aras İnşaat Mav� Yeş�l S�tes� B Blok No:12/3 4.KatNo: 
11
Yüzölçümü: 166 m2
Arsa Payı: 5370/273827
Kıymet�: 467.514,20 TL
KDV Oranı: %1
Kaydındak� Şerhler: Tapu Kaydındak� G�b�d�r
1. Satış Günü: 28/02/2022 günü 10:10 - 10:15 arası
2. Satış Günü: 29/03/2022 günü 10:10 - 10:15 arası
Satış Yer�: Körl�man Mahalles� Mehmet Bayrak Caddes� T�rebolu Adalet Sarayı İcra Müdürlüğü 
TİREBOLU GİRESUN -
Satış şartları:
1- İhale açık artırma suret�yle yapılacaktır. B�r�nc� artırmanın y�rm� gün önces�nden, artırma tar�h�nden 
öncek� gün sonuna kadar esat�s.uyap.gov.tr adres�nden elektron�k ortamda tekl�f ver�leb�lecekt�r. Bu 
artırmada tahm�n ed�len değer�n %50 s�n� ve rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları toplamını ve satış 
g�derler�n� geçmek şartı �le �hale olunur. B�r�nc� artırmada �stekl� bulunmadığı takd�rde elektron�k 
ortamda b�r�nc� artırmadan sonrak� beş�nc� günden, �k�nc� artırma gününden öncek� gün sonuna kadar 
elektron�k ortamda tekl�f ver�leb�lecekt�r. Bu artırmada da malın tahm�n ed�len değer�n %50 
s�n�,rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları toplamını ve satış g�derler�n� geçmes� şartıyla en çok artırana 
�hale olunur. Böyle fazla bedelle alıcı çıkmazsa satış taleb� düşecekt�r.
2- Artırmaya �şt�rak edecekler�n, tahm�n ed�len değer�n % 20's� oranında pey akçes� veya bu m�ktar 
kadar banka tem�nat mektubu vermeler� lazımdır. Satış peş�n para �led�r, alıcı �steğ�nde (10) günü 
geçmemek üzere süre ver�leb�l�r. Damga verg�s�, KDV,1/2 tapu harcı �le tesl�m masrafları alıcıya a�tt�r. 
Tellâllık Harcı, taşınmazın aynından doğan verg�ler satış bedel�nden öden�r. (Alacakları reh�nl� olan 
alacaklıların satış tutarı üzer�nden rüçhan hakları vardır. Gümrük resm� ve akar verg�s� g�b� Devlet 
tekl�fler�nden muayyen eşya ve akardan alınması lazım gelen res�m ve verg�, reh�nl� alacaklardan 
sonra gel�r.)
3- İpotek sah�b� alacaklılarla d�ğer �lg�ler�n (*) bu gayr�menkul üzer�ndek� haklarını özell�kle fa�z ve 
g�derlere da�r olan �dd�alarını dayanağı belgeler �le (15) gün �ç�nde da�rem�ze b�ld�rmeler� lazımdır; aks� 
takd�rde hakları tapu s�c�l �le sab�t olmadıkça paylaşmadan har�ç bırakılacaktır.
4- Satış bedel� hemen veya ver�len mühlet �ç�nde ödenmezse İcra ve İflas Kanununun 133 üncü 
maddes� gereğ�nce �hale feshed�l�r. İhaleye katılıp daha sonra �hale bedel�n� yatırmamak suret� �le 
�halen�n fesh�ne sebep olan tüm alıcılar ve kef�ller� tekl�f ett�kler� bedel �le son �hale bedel� arasındak� 
farktan ve d�ğer zararlardan ve ayrıca temerrüt fa�z�nden mütesels�len mesul olacaklardır. İhale farkı 
ve temerrüt fa�z� ayrıca hükme hacet kalmaksızın da�rem�zce tahs�l olunacak, bu fark, varsa öncel�kle 
tem�nat bedel�nden alınacaktır.5- Şartname, �lan tar�h�nden �t�baren herkes�n göreb�lmes� �ç�n da�rede 
açık olup g�der� ver�ld�ğ� takd�rde �steyen alıcıya b�r örneğ� gönder�leb�l�r. 6- Satışa �şt�rak edenler�n 
şartnamey� görmüş ve münderecatını kabul etm�ş sayılacakları, başkaca b�lg� almak �steyenler�n 
2021/30 Tlmt. sayılı dosya numarasıyla müdürlüğümüze başvurmaları �lan olunur.20/01/2022
(İİK m.126) (*) İlg�l�ler tab�r�ne �rt�fak hakkı sah�pler� de dah�ld�r.
* : Bu örnek, bu Yönetmel�kten öncek� uygulamada kullanılan Örnek 64'e karşılık gelmekted�r.

T.C. TİREBOLU İCRA DAİRESİ
2021/30 TLMT.
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Fiskobirlik'te Bayraktar güven tazeledi
Yeni yönetime Murat Kumaş girdi

Fiskobirlik 2020-2021 Yılı Olağan Mali Genel Kurulu ger-
çekleştirildi. Delegelerin imzasıyla seçim maddesinin de ek-
lendiği genel kurulda mevcut başkan Lütfi Bayraktar güven 
tazelerken Nurittin Karan’dan boşalan yere de Boztekke 
köyü muhtarı Murat Kumaş getirildi. 

Entegre Fındık İşleme Tesisleri'nde (EFİT) yapılan 2020-
2021 Yılı Olağan Mali Genel Kurulu, yönetim kurulunda bir 
üyenin istifa etmesinin ardından delegelerin verdiği imza 
ile Seçimli Olağan Mali Genel Kurula dönüştürüldü.

Gündem maddelerinin okunup oylanması ve bazı de-
legelerin konuşmasının ardından söz alan Bayraktar, birliğin 

her geçen yıl daha iyi işler yaptığını ifade ede-
rek, ihracat yapan firmalar arasında 21’inci sı-
rada olduklarını söyledi.

İhracata yeni başlayan bir kurum olmala-
rına rağmen iyi bir yükseliş yakaladıklarını kay-
deden Bayraktar, “Biz aslında 15 veya 16’ncı 
sıralardayız. Çünkü şekerli ürün ihracatını fın-
dık ihracatından saymıyorlar, orada da 2 mil-
yon dolar gelirimiz var. Yapmışız yani, bu 
kurum yıllar sonra bir şey yapıyor. Üreticiden 
alıyor, işliyor ve satıyor” dedi.

Yapılan eleştirilere de cevap veren Bay-
raktar, "Türkiye'de Fiskobirlik en demokratik ku-
rumlardan biridir. Birliğe 100 kilo fındık verile-
rek delege olabiliyorsunuz ve seçimlerde oy 
hakkınız bulunuyor. Dolayısıyla fındık verin ve 
söz sahibi olun. Ancak Fiskobirlik'i, şahsımızı 
eleştirenler daha fındık vermiş değil bu kuru-
ma. Arkadaşlar seviyorsanız bu kuruma sahip 
çıkacaksınız. Kurumu seven, kuruma sahip çı-
kacak. Fındık verip sahip çıkacak, delege 
olup sahip çıkacak. Ortak olup sahip çıka-
cak" diye konuştu.

“Biz yönetim olarak maaşlarımızı tam al-
mayacağız demişiz ve şuanda 508 milyar lira 
alacağımız var” diyen Bayraktar, şunları dile 
getirdi:

“Geçtiğimiz günlerde bir delegasyonumuz 
Fiskobirlik'i Giresunspor'a para vermekle,rek-
lam vermekle eleştirmiş. Evet, doğrudur maaş-
larımızdan kestik ve verdik. Deniliyor ki kurum 
borç batağında, biz bu yıl 30 milyon liralık yeni 
yatırım yaptık. Tabi ki borcumuz var, ticaret 
yapan her kurumun olabileceği gibi bizim de 
borcumuz var.”

Konuşmaların ardından delegeler, birliğe 
girecek yeni üye ile birlikte mevcut başkan Lütfi 
Bayraktar’ın listesi için oy kullanıldı. Nurittin 
Karan’ın istifasıyla boşalan üyeliğe gösterilen 
Giresun bölgesi delegesi Boztekke köyü muh-
tarı Murat Kumaş birliğin yeni yönetim kurulu 
üyesi olurken Lütfi Bayraktar’ın listesi de güven 
tazeledi.

Lütfi Bayraktar başkanlığındaki yönetim ku-
rulu; Murat Kumaş, Sıtkı Şarman, Ömer Çebi, 
Arif Kayalı ve Hasan Serdar’dan oluştu.

Bilge: Fiskobirlik’e ve
 fındığa yazık ediyorsunuz

CHP Giresun İl Başkanı Fikri Bilge, “Fiskobirlik, arsaları, 
taşınmazları teker teker satılarak yönetilemez, yazıktır gü-
nahtır. Satıyorsunuz savuyorsunuz borç yine artıyor, bu şe-
kilde nereye kadar gideceksiniz? Atatürk’ün kurduğu dün-
yanın en büyük fındık üretici birliği olan Fiskobirlik’e, ama 
esas olarak fındığa yazık ediyorsunuz” dedi. 

Bilge, yaptığı açıklamada, önceki gün Fiskobirlik genel 
kuruluna davet edildiklerini ancak genel kurulda kendileri-
ne söz verilmediğini ifade ederek eleştirilerde bulundu.

CHP’li Bilge, kendilerine söz verilmesi halinde şu konuş-
mayı yapacağını bildirdi:

“Bakanlık, alan bazlı desteklemede 5 yıldır hiç bir artış 
yapmamıştır. Gübre fiyatları krizle 1 e 4 oranında artmış, 
500’leri bulmuştur. İlaç fiyatlarıda aynı oranda artmıştır. 
Genel Başkanımız Sayın Kemal Kılıçdaroğlu sezon başın-
da fındık taban fiyatının 35 liradan den açılması gerektiği-
ni söylediğinde şaşıranlar, 3 ay sonra piyasa gerçekleri ile 
yüz yüze kalmışlardır. Biz 1 kilo fındığın 1 kilo hamsi almaya-
cağını ifade ettik, maalesef doğru çıktı.

Üreticinin fındığı 23-27 bandında elinden alındı, şimdi 
fındık piyasada 30-34 liradn işlem görüyor. Peki TMO tara-
fından üreticimizin elinden ucuza alınan fındığın, bugün-
kü fiyat farkının ödemesi yapılıyor mu?

TMO tarafından üreticimizden ucuza alınan fındığın bu-
günkü fiyat üzerinden fark ödemesinin üreticilerimize der-
hal yapılmasını istiyoruz. Bu şartlarda, bırakın karteli, ya-
bancı sermayeyi, devlet de üreticisini soymaktadır. Ülke-
mizde yaşanan bütün bu olumsuzluklar altında sözde üre-
ticinin kooperatifi görülen Fiskobirlik de bir şirkete dönüş-

müştür. Oysaki Fiskobirlik, asli göre-
vi olan fındık üreticilerinin koopera-
tifi olmalıdır.Tüccarlığa soyunmuş 
olan Fiskobirlik, TMO’nun fiyatının al-
tında fındık alımı yapmıştır.

‘Müflis tüccar eski defterleri ka-
rıştırırmış’ misali, Fiskobirlik de eski 
defter kalmadığı için eskiden elde 
kalan arsaları karıştırmaya başla-
mıştır. Satacak başka bir şeyleri kal-
madığı için taşınmazları, arsaları 
teker teker satmaktadır.

Tirebolu’daki taşınmazı 10 mil-
yona sattınız, yazık heba oldu gitti 
dediğimiz için yönetim kurulu baş-
kanı tarafından mahkemeye veril-
dim. Fiskobirlik Yönetim Kurulu Baş-
kanının yaptığım açıklamadan do-
layı tarafıma gösterdiği dava 
açma hassasiyetini, üreticinin ko-
operatifi olan Fiskobirlik mallarına, 
taşınmazlarına ve birliğin zararları-
na da göstermesini beklemek en 
doğal hakkımızdır. Ve yine soruyo-
rum, Fatsa’da Çarşamba’da ve 
bir çok yerde taşınmazları sattınız, 
karşılığında karmı arttı, yoksa zarar 
katlanarak büyüyor mu?

Fiskobirlik’te market zararı en-
tegreden kapatıldığı için, Fiskobirlik 
marketçiliği zaman kaybetmeden 
hemen bırakmalıdır.

Fiskobirlik, arsaları, taşınmazları 
teker teker satılarak yönetilemez, 
yazıktır günahtır. 

Satıyorsunuz savuyorsunuz 
borç yine artıyor, bu şekilde nereye 
kadar gideceksiniz? Atatürk’ün kur-
duğu dünyanın en büyük fındık üre-
tici birliği olan Fiskobirlik’e, ama 
esas olarak fındığa yazık ediyorsu-
nuz”

Öğretmenlere isteğe bağlı hizmet içi eğitim verecek
Milli Eğitim Bakanlığı, yarıyıl tatilinde öğretmenlerin mesleki ve kişisel gelişimlerine katkı sun-

mak amacıyla 24 Ocak - 4 Şubat'ta isteğe bağlı hizmet içi eğitim verileceğini açıkladı.

Bakanlıktan yapılan açıklamaya göre öğretmenlerin kişisel ve mesleki gelişimlerini çok bo-

yutlu desteklemek amacıyla kurulan "Öğretmen Bilişim Ağı" (ÖBA) ilk kez bu yarıyıl tatilinde öğret-

menlerle buluşacak.

Sistem üzerinden öğretmenlere verilecek yarıyıl tatilindeki eğitimlere, 24 Ocak - 4 Şubat'ta 

MEBBİS ve e-Devlet şifreleri kullanılarak erişilebilecek.

Eğitimlerini tamamlayan öğretmenler, e-Sertifika'ları MEBBİS hizmet içi eğitim modülünden 

alabilecek.

Öğretmenlere eğitim verilecek alanlar şöyle sıralanıyor:

“İklim değişikliği ve çevre eğitimi semineri, atık yönetimi ve sıfır atık semineri, fikri ve sınai mülki-

yet hakları semineri, kütüphane organizasyonu ve kullanımı semineri, ilk yardım uzaktan eğitimi 

semineri, geçici koruma statüsündeki çocuklara rehberlik hizmetleri semineri, geçici koruma al-

tındaki çocuklarla psikolojik danışma becerileri semineri, İngilizce dil sistemi öğretim becerileri-

nin geliştirilmesi semineri, dijital becerilerin geliştirilmesi semineri, etkinlik temelli ders tasarımı."
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Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, niteliği, kıymeti, adedi, önemli özellikleri :
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri: Giresun İl, Tirebolu İlçe, 127 Ada, 65 Parsel, YAĞLIKUYUMCU Mahalle/Köy, Çöpgil 
Mevkiinde satışa konu taşınmaz; tapu kaydında Fındık Bahçesi olarak geçmekte olup toplam 
1.746,25 m2 büyüklüğünde olup 1/4 hissesi satılıktır. . Eğimi ortalama %47'dir. Parsel şimdiki hali ile 
verim çağında fındıkbahçesidir. Köy içi yoluna sınırı yoktur ve yerleşim merkezine yakındır. Strüktürü 
iyi, derin toprak kalınlığında, verim seviyesi bölge ortalaması (140 kg/da) kadardır. Fındık ocakları 40-
50 yaşlarında olmasına rağmen dallar 10-15 yaşlarındadır. Fındık ocakları normal bakımlıdır. Toprak 
yapısı itibariyle kumlu-tınlı, alüvyal yapıda, humusça zengin toprak yapısındadır. Yüksek verimlidir. 
Toprak yapısı bakımından fındık tarımına elverişli olup, taban suyu yoktur. Taşınmaz 0-250 m. rakımlı, 
sahil kolda olmasına rağmen, denize ve sahile uzaklık bakımından orta kol olarak adlandırılan fındık 
yetiştiriciliği için 2. derece uygun kesimde yer almaktadır .Not: Taşınmazın, borçlunun hissesi olan 
1/4 'ü satılıktır .
Yüzölçümü: 1.746,25 m2
İmar Durumu: Belediye İmar Planı Dışında
Kıymeti: 22.685,94 TL (1/4 hisseye isabet eden)
KDV Oranı: %18
Kaydındaki Şerhler: Tapu Kaydındaki Gibidir
1. Satış Günü: 24/03/2022 günü 10:40 - 10:45 arası
2. Satış Günü: 20/04/2022 günü 10:40 - 10:45 arası
Satış Yeri: Körliman Mahallesi Mehmet Bayrak Caddesi Tirebolu Adalet Sarayı İcra Müdürlüğü 
TİREBOLU GİRESUN -
Satış şartları:
1- İhale açık artırma suretiyle yapılacaktır. Birinci artırmanın yirmi gün öncesinden, artırma tarihinden 
önceki gün sonuna kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebilecektir. Bu 
artırmada tahmin edilen değerin %50 sini ve rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları toplamını ve satış 
giderlerini geçmek şartı ile ihale olunur. Birinci artırmada istekli bulunmadığı takdirde elektronik 
ortamda birinci artırmadan sonraki beşinci günden, ikinci artırma gününden önceki gün sonuna kadar 
elektronik ortamda teklif verilebilecektir. Bu artırmada da malın tahmin edilen değerin %50 
sini,rüçhanlı alacaklılar varsa alacakları toplamını ve satış giderlerini geçmesi şartıyla en çok artırana 
ihale olunur. Böyle fazla bedelle alıcı çıkmazsa satış talebi düşecektir.
2- Artırmaya iştirak edeceklerin, tahmin edilen değerin % 20'si oranında pey akçesi veya bu miktar 
kadar banka teminat mektubu vermeleri lazımdır. Satış peşin para iledir, alıcı isteğinde (10) günü 
geçmemek üzere süre verilebilir. Damga vergisi, KDV,1/2 tapu harcı ile teslim masrafları alıcıya aittir. 
Tellâllık Harcı, taşınmazın aynından doğan vergiler satış bedelinden ödenir. (Alacakları rehinli olan 
alacaklıların satış tutarı üzerinden rüçhan hakları vardır. Gümrük resmi ve akar vergisi gibi Devlet 
tekliflerinden muayyen eşya ve akardan alınması lazım gelen resim ve vergi, rehinli alacaklardan 
sonra gelir.)
3- İpotek sahibi alacaklılarla diğer ilgilerin (*) bu gayrimenkul üzerindeki haklarını özellikle faiz ve 
giderlere dair olan iddialarını dayanağı belgeler ile (15) gün içinde dairemize bildirmeleri lazımdır; aksi 
takdirde hakları tapu sicil ile sabit olmadıkça paylaşmadan hariç bırakılacaktır.
4- Satış bedeli hemen veya verilen mühlet içinde ödenmezse İcra ve İflas Kanununun 133 üncü 
maddesi gereğince ihale feshedilir. İhaleye katılıp daha sonra ihale bedelini yatırmamak sureti ile 
ihalenin feshine sebep olan tüm alıcılar ve kefilleri teklif ettikleri bedel ile son ihale bedeli arasındaki 
farktan ve diğer zararlardan ve ayrıca temerrüt faizinden müteselsilen mesul olacaklardır. İhale farkı 
ve temerrüt faizi ayrıca hükme hacet kalmaksızın dairemizce tahsil olunacak, bu fark, varsa öncelikle 
teminat bedelinden alınacaktır.5- Şartname, ilan tarihinden itibaren herkesin görebilmesi için dairede 
açık olup gideri verildiği takdirde isteyen alıcıya bir örneği gönderilebilir. 6- Satışa iştirak edenlerin 
şartnameyi görmüş ve münderecatını kabul etmiş sayılacakları, başkaca bilgi almak isteyenlerin 
2020/65 Tlmt. sayılı dosya numarasıyla müdürlüğümüze başvurmaları ilan olunur.20/01/2022
(İİK m.126) (*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 64'e karşılık gelmektedir.

T.C. TİREBOLU İCRA DAİRESİ
2020/65 TLMT.

TAŞINMAZIN AÇIK ARTIRMA İLANI

(Basın:1540551)Resm� �lanlar www.�lan.gov.tr’de 

Tosunoğlu: Tatilinizi iyi değerlendirin

Giresun İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, 
2021-2022 eğitim yılının yarıyıl tatilinin başladığını be-
lirterek, öğrencilerin bu tatili en iyi şekilde değerlen-
dirmelerini istedi.

Tosunoğlu, “Yüz yüze devam ettiğimiz eğitim öğ-
retim yılımızın kıymeti ve farkındalığıyla bir dönemi ge-
ride bıraktık. Elbette bu yarıyılı başarılı bir şekilde ta-
mamlamanın gurur ve mutluluğunu yaşıyoruz” diye-
rek, açıklamasında şunlara yer verdi:

“Sağlığın her şeyden kıymetli olduğunu anladığı-

mız salgın dönemi; artık yerini, vaka sayılarının 
azaldığı, insanların aşı konusunda yeterince bilinç-
lendiği ve öğrenci ile öğretmenlerimizin yan yana 
gelebildiği bir döneme bırakmıştır. Geride bıraktı-
ğımız her dönem bir sonraki döneme daha sağ-
lam adımlarla yürümemizi ve 2023 ruhuna yakışır 
şekilde hareket etmemizi sağlamaktadır. Çünkü 
unutulmamalıdır ki insan bir kez başarınca hayat-
taki tüm zorlukların üstesinden gelmeyi öğrenir.

“EKSİKLİĞİNİ GÖRDÜĞÜNÜZ DERSLER İÇİN YENİ 
PLANLAR YAPIN”

Sizler bu ülkenin en dinamik beyinleri ve güzel ül-
kemizi tüm dünyaya anlatacak haykırışlarısınız. Se-
sinizin gür çıkması için gerek ilimde, teknolojide ge-
rekse kültür, sanat ve fikriyatta en donanımlı nesiller 
olmalısınız. Derslerinize planlı, programlı şekilde ça-
lışarak belirlediğiniz hedeflere ulaşabileceğinizi 
unutmayın. Gösterdiğiniz başarılar da bu yolda 
ilerlediğinizin bir göstergesidir.

Tatil sürecini çok iyi değerlendirmeli; okuduğu-
nuz her kitapta kendinizi ve yeni bir dünyayı keşfe-
deceğinizi, huzur ve bakım evlerine yapacağınız 
bir ziyarette canlı tarih anlatıcılarıyla karşılaşacağı-
nızı unutmamalısınız.

Güzel şehrimiz Giresun'u tanıma adına aileniz-
le küçük geziler planlayıp anılar biriktirin. Yine bu sü-
reçte eksikliğini gördüğünüz dersler için yeni plan-
lar yapın. Emek verip çalıştığınız her ders bilmelisi-
niz ki meyvenin kendisi değil, bilgi ağacından 
meyve toplamaya yarayan bir merdivendir. Sizle-

re şimdiden güzel bir yarıyıl tatili diliyor ve ikin-
ci döneme eğitim aşkıyla dolu olarak geç-
menizi temenni ediyorum.”

“GÖSTERMİŞ OLDUĞUNUZ FEDAKARLIK VE 
ÖZVERİ TAKDİRE ŞAYANDIR”

Öğretmenlerin de bu dönemde büyük fe-
dakarlıklar gösterdiğine değinen Tosunoğlu, 
“Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün sizlere ema-
net ettiği nesilleri layıkıyla yetiştirirken, baş koy-
duğunuz bu kutsal yolculukta bizlerin en 
büyük destekçisi ve kılavuzu oldunuz. 

Günümüz eğitim anlayışının teknolojik ge-
lişmeler ışığında geldiği noktada, bunun en 
iyi uygulayıcıları siz değerli öğretmenlerimiz-
dir.Sizlerin bilgi aktarıcı rolü artık yerini, yol gös-
tericiliğe ve evlatlarınız olarak bildiğiniz öğ-
rencilerinize adeta bir 'Yaşam Koçluğu'na bı-
rakmıştır. Emeğiniz çok büyük. Özellikle pan-
demi sürecinde göstermiş olduğunuz feda-
kârlık ve özveri takdire şayandır. Sizlere bu ko-
nuda bir kez daha teşekkürlerimi sunuyor, 
sağlık ve afiyet dolu bir tatil geçirmenizi te-
menni ediyorum” dedi.

“HER BİR ÇOCUK SİZİN YÜREKLENDİRMENİZLE 
BİR YERLERE GELECEKTİR”

Tosunoğlu, açıklamasında velilere de sesle-
nerek, şunları dile getirdi:

“Evlatlarınız, bilindiği üzere bizlerin yarınları-
dır. Bu itibarla başta kendi çocuklarımız olmak 
üzere tüm çocuklara yol gösterici ve aydınlatıcı 
ebeveynler olmalıyız. Onlara, sahip olduğu milli 
ve manevi değerlerin ilk uygulayıcısı sizler ola-
rak örnek olmalısınız. Unutmayalım ki öğrenme 
ve öğretme yaşam boyu devam eden bir sü-
reçtir. Ufkunu açıp destek olduğunuz her bir 
çocuk sizin yüreklendirmenizle bir yerlere gele-
cektir. Bu sayede öğrencilerimizin II. döneme 
daha dinamik başlayacağına ve gelecekteki 
hedefleri için daha azimli ve kararlı olacakları-
na inanıyorum. Bu duygu ve düşüncelerle kar-
nelerin; öğrencilerimiz, aileler ve öğretmenler 
için hayırlı olmasını temenni ediyor, şehit ve ebe-
diyete irtihal etmiş öğretmenlerimize Allah'tan 
rahmet diliyor, dönem boyunca çalışan, gay-
ret eden tüm idareci, öğretmen ve öğrencileri-
mizi tebrik ederek, iyi tatiller diliyorum.”

Gebelerde aşılama
 oranı yüzde 75’i geçti!

Giresun’da hiç aşı yaptırmayan gebe oranının 
yüzde 25, en az 1 doz aşı yaptıran gebe oranının ise 
75 olduğu bildirildi.

Giresun İl Sağlık Müdürlüğü’nden yapılan açıklama-
da, Covid-19’a karşı gebelere yönelik aşılama faaliyet-
lerinin devam ettiği kaydedildi.Covid-19’un gebeler 
için büyük risk oluşturduğu belirtilen açıklamada, “Pan-
demi sürecinde artan gözlemler ve bilgi birikimi gebe-
lik ve doğumun ağır seyirli SARS-COV-2 enfeksiyonu açı-
sından risk faktörü olduğunu göstermiştir. Covid-19 ge-
belerde gebe olmayanlara göre daha ağır seyret-
mekte ve daha fazla ölümle sonuçlanmaktadır, birçok 
ülkede Covid-19 anne ölümlerinin birinci nedeni hali-
ne gelmiştir. COVID-19 geçiren gebelerin komplikas-
yonlarında özellikle erken doğum, düşük ve preek-
lampsi riski artmaktadır” denilerek şöyle devam edildi:

“Ayrıca, yoğun bakıma yatışta ve anne ölümlerinde 
belirgin artış olduğu güncel çalışmalarda gösterilmiştir. 
Gebelikte inaktif ve mRNA aşısının uygulanmasına iliş-
kin veriler incelendiğinde, DSÖ, CDC ve American Col-
lege of Obstetricians and Gynecologists (ACOG) tara-
fından aşı uygulaması gebelik öncesinde, gebeliğin 
başlangıcından itibaren her dönemde ve emzirenler-
de tavsiye edilmektedir. İnaktif aşılar gebelik dönemin-
de güvenle kullanılan ve etkili aşılardır. Son dönemde 

geliştirilmiş mRNA aşıları da canlı 
virüs içermez, aşılardaki mRNA 
hücre çekirdeğine girmez ve 
insan genomunu değiştiremez. 
ABD’de Covid-19 mRNA aşısı uy-
gulanmış ve doğum yapmış 827 
gebenin verileri incelendiğinde aşı-
ların düşük, ölü doğum, konjenital 
anomali, bebeğin gelişimi, erken 
doğum, ölü doğum veya yenido-
ğan ölümü başta olmak üzere her-
hangi bir soruna yol açmadığı gö-
rülmüştür.”

AŞISIZ GEBE ORANI 
YÜZDE 25’E DÜŞTÜ
605 gebe ile yapılan görüşme 

sonucu 434 gebenin aşı yaptır-
maya karar verdiğinin vurgulandı-
ğı açılamada şunlar kaydedildi:

“Gebelikte aşılama, enfeksiyo-
na yakalanma riskini azalttığından 
anne ve bebek ölümleri ile düşük-
lerin engellenmesi açısından 
büyük önem taşımaktadır. Covid-
19 a bağlı anne ve bebek ölüm-
lerinin önüne geçmek için hiç aşı 
yaptırmamış ve aşısı eksik olan ge-
beler ilçe sağlık müdürlüğü/top-
lum sağlığı merkezi ve aile sağlığı 
merkezlerimizce tespit edilip, 
15.12.2021 tarihi itibariyle yüzyüze 
veya uzaktan Covid-19 aşıları hak-
kında bilgilendirme çalışmasına 
başlanmıştır. 15.12.2021-
15.01.2022 tarihleri arasında top-
lamda 605 gebeyle görüşme ya-
pılmış olup, neticesinde 434 gebe 
aşı olmaya karar vermiştir. 
15.12.2021 tarihinde ilimizde %34 
oranında aşısız gebe bulunurken; 
15.01.2022 tarihinde bu oran 
yüzde 25’e gerilemiştir.”



 Giresunspor evinde sevinemiyor 
Spor Toto Süper Lig Ahmet Çalık Sezonunun 23’üncü haftasında Aytemiz Alanyaspor'u misafir eden GZT Giresuns-

por, ilk altı dakikada iki gol yedi. 41'de Umut Nayir ile umutlanan
Giresunspor, 90+6'da kalesinde üçüncü golü gördü ve evinde puan almaya hasret kaldı.Giresunspor, Alanyas-

por’a 3-1 yenilerek evindeki kötü gidişatını sürdürdü. Çarşamba akşamı deplasmanda lider Trabzonspor ile 1-1 bera-
bere kalan Çotanaklar, sahasında oynadığı maçta Aytemiz Alanyaspor karşısında 3 puan hedefliyordu ancak gülen 
taraf konuk ekip oldu.Henüz maçın 5’inci dakikasında Davidson, 6’ncı dakikasında ise Emre Akbaba’nın golleriyle 
maça adeta 2-0 yenik başlayan Yeşil-beyazlılar, 41’de Umut Nayir’in sayısıyla umutlandı. İkinci yarıda Çotanaklar ara-
dığı golü bulamazken, 90+6’da Emre Akbaba kendisinin ikinci,

Alanyaspor’un üçüncü golünü attı ve Giresunspor sahadan 3-1 yenik ayrıldı.
Kendi sahasında oynadığı son üç maçı da kaybeden yeşil beyazlılar bu mağlubiyetin ardından 26 puanla 16’ncı 

sırada kendine yer buldu.

Stat: Çotanak Spor Kompleksi
Hakemler: Mert Güzenge, Mehmet Kısal, Hakan Karabalcık
GZT Giresunspor: Okan Kocuk, Hayrullah Bilazer (Dk. 25 Sergen Piçinciol), Diar-

ra, Aziz Behich, Perez, Flavio, Zeki Yavru, Diabate, Balde (Dk. 58 Doukara), Suley-
manov, Umut Nayir

Aytemiz Alanyaspor: Marafona, Juanfran, Furkan Bayır (Dk. 73 Tayfur Bingöl), 
Fatih Aksoy (Dk. 63 Mevlja), Borja, Novais (Dk. 63 Milunovic), Efecan Karaca, Emre 
Akbaba, Efkan Bekiroğlu (Dk. 79 Fer), Davidson, Eduardo (Dk.63 Umut Güneş)

Goller: Dk. 5 Davidson, Dk. 6 ve Dk. 90+7 Emre Akbaba (Aytemiz Alanyaspor), 
Dk. 41 Umut Nayir (GZT Giresunspor)

Sarı kartlar: Zeki Yavru (GZT Giresunspor), Novais, Fatih Aksoy, Furkan Bayır, Tayfur 
Bingöl (Aytemiz Alanyaspor)

1-3

Keleş: İç sahada
 problemlerimiz var

23’üncü hafta maçında Aytemiz Alanyaspor’a 3-1 
yenilen GZT Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, 
yaptığı açıklamada, Trabzonspor maçından sonra iç 
sahada kazanmak istediklerini ifade ederek, “İç saha-
da problemlerimiz var. 3 maçtır kazanamıyoruz, sıkıntı-
larımız var. Ama deplasmanlarda puanlarla dönüyo-
ruz. Maça da iyi başladık, baskıları iyi uyguladık fakat 2 
pozisyon hatasından 2 gol yedik” dedi.

"YENİLMEMİZE RAĞMEN ÜSTÜN BİR OYUN OYNADIK”
2-0’dan ve Hayrullah’ın sakatlanmasının ardından 

oyun sisteminde değişiklik yaptıklarını aktaran Keleş, 
“Yenilmemize rağmen üstün bir oyun oynadığımızı dü-
şünüyorum fakat rakibimiz girdiği ilk pozisyonları gole 
çevirince, biz de girdiklerimizi değerlendiremedik. Hiç-
bir zaman eksikleri savunmam ama bugün oyuncu 
bile değiştiremedik. Dün milli takımdan gelen Douka-
ra’yı mecbur oynatmak zorunda kaldık. Orta saha 
zaten sakat hepsi. Flavio’da bugün fedakarlık yaparak 
oynadı. Oyuncularımdan çok memnunum, oyun ola-
rak da iyi oynadılar. Girdiklerimizi atamayınca oyunu 
çeviremedik, oyun beni memnun etti. Önümüzdeki 
hafta da transferlerimizi halledersek, çok daha iyi yer-
lere geleceğiz. Taraftarlarımız için çok üzgünüm, bizi 
inanılmaz desteklediler, onlara galibiyeti hediye etmek 
istiyorduk ama başaramadık. İnansınlar bu takıma, iyi 
yerlere geleceğiz” diye konuştu.

Umut Nayir ikide iki yaptı

2’yi bulabilsek maçın skoru farklı da ola-
bilirdi. Son 3 haftadır zor durumdan ge-
çiyoruz. Covid durumu, hastalar, milli 
takımda olanlar, cezalılar, sakatlıklar 
derken, oyuna girecek oyuncumuz 
bile olmuyor. Neredeyse değişiklik ya-
pamadan maçları bitiriyoruz. Tam 
takım olduğumuzda bir nebze olsun 
toparlayacağımızı düşünüyorum” 
dedi.

Giresunspor’un forvet oyuncularından 
Umut Nayir son iki maçta da gol atarak takı-
mına katkı sağlamayı sürdürüyor.

Trabzonspor ve Aytemiz Alanyaspor 
maçlarında sahaya ilk 11’de çıkan Umut 
Nayir, iki maçı da golle tamamladı.

Maçın 41’inci dakikasında Diabate’nin 
pasını gole çeviren Umut, bu sayıyla yeşil 
beyazlı forma altındaki 2’si kupa olmak 
üzere dördüncü golünü kaydetmiş oldu.

"MAÇI 2-2'YE GETİREBİLSEYDİK"
Öte yandan maçın ardından açıkla-

malarda bulunan Umut Nayir, Alanyaspor 
karşısında skoru 2-2'ye getirecek pozisyon-
lar bulduklarını ancak değerlendiremedik-
lerini söyledi.

Umut Nayir, “Aytemiz Alanyaspor yeni ho-
casının gelmesinin ardından ligin en orga-
nize oynayan takımlarından biri oldu. Geri-
den oyun kurarak çıkmak istediklerini biliyor-
duk. Önde baskı yaparken aldığımız risklerin 
de farkındaydık. Belki ilk beş dakikada yanlış 
baskı yaptık Doğru zamanda gidememe-
miz 2-0’a mal oldu. İç sahada bu bir ger-
ginlik yarattı. Sonrasında pozisyonlar bul-
duk, golü de attık. İlk yarının sonlarında 2-

Giresunport ile Giresunspor otopark için anlaştı

Giresunport Liman İşletmeciliği AŞ ile GZT Gire-
sunspor’umuz arasında otopark protokolü imza-
landı. Protokole göre, liman otopark gelirleri GZT Gi-
resunspor’a kalacak.

Kulüp tesislerinde gerçekleştirilen protokol Baş-
kan Hakan Karaahmet ile Giresunport Liman İşlet-
meciliği AŞ Müdürü Mehmet Nuh Gül arasında ger-
çekleştirildi.

Başkan Hakan Karaahmet yapılan anlaşmanın 
camiaya hayırlı olması temennisinde bulunarak, 
“Giresunspor’un her zamankinden daha çok des-
teğe ihtiyacı var. Bu anlamda yapılan bu anlaşma-
yı önemsiyoruz ve teşekkür ediyoruz” dedi.

Giresunport Liman İşletmeciliği AŞ Müdürü Meh-
met Nuh Gül ise, “Giresunspor Profesyonel Futbol 
Takımı oyuncuları ile teknik kadronun müsabakalar, 
antrenmanlar, kamplar için ulaşım ihtiyacını karşı-

lamak ve sözleşme süresine karşılık gelmek üzere ihtiyacı olan vatandaşlarımızın araçları 
için liman sınırları içerisinde otopark olarak hizmet vermek amacı ile kullanılan alanda oto-
park ücretlerinden elde edilen gelir her ay GZT Giresunspor’ a tahsis edilmesi bunun karşılı-
ğında da Giresunspor tarafından Giresunport adına reklam ve tanıtım aktiviteleri yapılma-
sı için sözleşme imzalanmıştır” dedi.


